

Bulletin

After-hours Audible Alarm Test Sun Life Financial Centre

Please be advised that our service provider, Vipond, will be performing a verification of the audible fire alarm system on Sunday, November 4th, 2018 from 12:00 pm to 4:00 pm.

During this time the fire alarm will sound frequently. Prior to the alarm, a voice announcement will be made to confirm that it is a part of the test.

All technicians will be wearing proper identification and will be accompanied by a security guard.

Should you require additional information or clarification, do not hesitate to contact the Management Office at 613.236.6452.

Sean O'Sullivan
Vice President & General Manager, Ottawa
Sun Life Financial Centre

October 30, 2018

Bulletin

Vérification de l'alarme sonore après les heures d'affaires Centre Financière Sun Life

Soyez avisés que notre fournisseur de service, Vipond, procèdera à une vérification du système d'alarme incendie sonore dimanche le 4 novembre 2018 entre 12h et 16h.

Durant cette période, l'alarme incendie retentira fréquemment. Un avertissement verbal au préalable sera fait pour confirmer que la sonnerie fait partie du test.

Tous les techniciens porteront une pièce d'identification et seront accompagnés par un garde de sécurité.

Pour toute information supplémentaire, n'hésitez pas à communiquer avec le bureau de gestion au 613.236.6452.

Sean O'Sullivan
Vice-président et directeur général, Ottawa
Centre Financière Sun Life

Le 30 octobre 2018